
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 18. juni 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 569
Ministeren bedes oplyse, hvor meget der forventes at blive tabt for statskassen grundet
virksomheder, der lukker eller ikke kan betale de udskudte forpligtelser i henhold til de
forskellige hjælpepakker på skatteområdet. Er der budgetteret med et tab, hvor stort et
tab skønnes det i givet fald at være, og hvorledes forventer man, at det finansieres?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Lars Boje Mathiesen
(NB).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Lars.Mathiesen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Bjørn Brandenborg
formand
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